

PREMIER CONSULTANTS INTERNATIONAL LLC

36-26 Main Street, Unit 3X
Flushing, NY 11354
(718) 358-2788

253-28 Northern Blvd.
Little Neck, NY 11362
(718) 229-0888

COLLEGE ESSAY WORKSHOP

A great essay can make a difference!
Don't Procrastinate. Don't Be Stressed.

Sign Up NOW! 718-358-2788

- Complete a successful college app essay from start to finish
- Use our worksheet to generate and analyze topics drawn from your life experiences
- Find your voice and draft a compelling essay with strong story-telling structure that will help you to connect with the admissions officer at your Top Choice College
- Edit your essay to strengthen your voice and make certain that it is favorably and effectively conveyed, making you stand out from the rest of the applicants.

1-day Program

Register for only one of the three days:

8/26, 8/27, or 8/28

9:00a.m. – 4:00 p.m.

\$299

(Common Application Essay)

3-day Program

8/26 - 8/28

9:00 a.m. – 4:00 p.m.

\$799

(Common Application Essay,
Supplemental Essay, & **FREE**
Premier Interview Prop Kit)

Consultant Team: Our team of consultants has over 15 years of experience and has helped hundreds of students attain admission to their dream colleges.

優質顧問教育中心

紐約法拉盛 36-26 緬街 3X 房間 11354
(718) 358-2788

紐約小頸 253-28 北方大道 11362
(718) 229-0888

大學申請論文寫作指導

一份優秀的大學申請論文威力無窮！
抓緊時間，遠離壓力。

現在就報名！(718) 358-2788

- 您在寫作講習班中能夠完成一份優秀的大學申請論文。
- 運用我們獨有的表格從您的人生經歷中提取、分析最好的主題和素材。
- 幫助您發掘自己的特色，以講故事的形式起草出一份引人入勝的論文，從而吸引您理想大學的招生人員。
- 幫助您的論文在眾生中脫影而出，完全展示自我。

一天課程

請註冊以下其中一天：
8/26 或 8/27 或 8/28
9:00 a.m. - 4:00 p.m.
\$299
(主要論文)

三天課程

8/26 - 8/28
9:00 a.m. - 4:00 p.m.
\$799
(主要論文、補充論文
& 免費面試資訊)

寫作指導團隊：*15年以上經驗的升學顧問，已成功幫助百名學生進入他們的理想大學。*